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W dniu 21 grudnia 2020 roku Pan 

w Koszalinie, złożył petycję w sprawie zmiany organizacji Trybuny Obywatelskiej w Koszalinie. 

W załączeniu przekazuję powyższą petycje z prośbą o przedstawienie stanowiska ww. sprawie w terminie 

do dnia 27 stycznia 2021 roku. 
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Z przykrością przyjąłem udzieloną mi telefonicznie przez pracownika 
biura Rady Miejskiej informację, iż ze względu na reżim sanitarny w czasie 
trwania pandemii zrezygnowano z organizowania w Koszalinie Trybuny 
Obywatelskiej. 

W tym miejscu wskazać należy, że wstęp na posiedzenia kolegialnych 
organów władzy publicznej pochodzących z powszechnych wyborów 
zapewnia obywatelom art. 61 ust. 2 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej, a 
zgodnie z art. 61 ust. 3 ogłoszony na danym terenie stan epidemii bądź stan 
zagrożenia epidemicznego nie może stanowić podstawy do ograniczenia tego 
prawa. 

Rozumiejąc jednak to, że reżim sanitarny wymaga zastosowanie 
pewnych ograniczeń zwracam się z wnioskiem o zastosowanie rozwiązań 
analogicznych, do tych, które stosowane są w wielu innych gminach. W 
niektórych jednostkach samorządu terytorialnego istnieje możliwość 
zabrania głosu przez mieszkańców, którzy zgłoszą taką chęć wcześniej, a 
pracujący w danym urzędzie informatyk zapewnia danemu mieszkańcowi 
możliwość połączenia z aplikacją, za pośrednictwem której prowadzona jest 
sesja zdalna. To z kolei zapewnia mieszkańcom możliwość wypowiedzi w 
czasie na to przeznaczonym. 

Uważam, że rozwiązanie takie nie jest nadmiernie skomplikowane 
technicznie, nie wiąże się również z dodatkowymi kosztami ponoszonymi 
przez samorząd. Jednocześnie zapewnia ono obywatelom realizację prawa 
przysługującego im z mocy Konstytucji. 

Mając na uwadze powyższe argumenty zwracam się z petycją o 
zastosowanie podobnych rozwiązań podczas sesji Rady Miejskiej. 

Z wyrazami szacunku 


